
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Saksliste: 
 

Sak nr.  Ansvar Vedlegg 

13/21 Godkjenning av innkalling 

 

  

 

Innkallingen ble godkjent. 

14/21 Godkjenning av referat fra 10.05.21 

 

  

 

Referatet er godkjent pr. mail og lagt ut på sykehusets hjemmeside.  

15/21 Orienteringer 

 Aktuell rapportering fra 

brukerutvalgets representanter i ulike 

fora  

 Brukerutvalgets leder 

 Ledelsen  

 

 

 

 

Medlemmer 

 Woldengen har deltatt på årsmøte i lokallag på Hadeland. Det er flere frustrasjoner over at ikke-

inflammatoriske pasienter ikke lenger har et utredningstilbud ved Revmatismesykehuset. 

Leder 

 Vært på styremøte siden sist. Hovedsak var driftsgjennomgang av legetjenesten på samme måte 

som tidligere gjennomgang av rehabiliteringstjenesten 2020. 

 Rolf Rønning, INN Lillehammer, har gjennomført en undersøkelse ifht brukermedvirkning. 

Rapporten er ikke gitt ut enda.  

Ledelsen 

Sengepost status pr. 1. mai 

 Gjennomsnittlig liggetid for utredningspasienter var 4,7 døgn og for rehabiliteringspasienter 

12,7 døgn. Dette gir et gjennomsnitt på 6,7 liggedøgn pr. opphold. 

 157 utskrivinger, seks færre enn budsjettert.  

Referat 
 

 
Møtetype: Brukerutvalget 

  

Deltakere: 

 

Karin Honne, Aase Lund, Leif Petter Hansen, Stine Wasenius Dahl, Ingrid 

Woldengen, Rolf Harald Dahl, Ragnhild Rossvær og admin. dir. Benedikt 

Philipp Wetzel   

Forfall: 

Sted:      

Erna Marie Bakke 

Auditoriet 

Tid: 14.06. 2021 Kl. 11.00 – 14.00, formøte m/omvisning i u.etg. kl 11.00 – 12.00 

   

  Møteleder: Karin Honne 

  Referent: Jorun Ødegård Bjerke 



 

 Sengeposten har fortsatt vanlig drift med streng besøkskontroll og andre nødvendige 

smitteverntiltak 

 Stadig flere pasienter er vaksinerte som bidrar til at flere kan komme til sykehuset selv om 

området de bor i har pågående utbrudd 

 Fortsatt høyt langtidsfravær 

 

Poliklinikk status pr. 1. mai 

 Antall betalbare konsultasjoner var 4494, budsjettert med 5573. Halvparten er rapportert som 

koronarelatert avvik. 

 10 % av konsultasjonene ble gjennomført på video/telefon. Målet for 2021 er min.15 % (Helse 

Sør-Øst) 

 Mottatte henvisninger var 1105, 251 flere enn på samme tid i 2020. Avslagsprosenten er 

vesentlig lavere enn tidligere, flere relevante henvisninger enn før. 

 203 flere MR-undersøkelser enn budsjettert (593/390), 181 flere enn i 2020 

 Gjennomsnittlig ventetid 56 dager, red. to dager siden forrige mnd.  

mål HSØ 2021 er under 54 dager  

 Temadager og gruppetilbud startet opp igjen fra mai etter pause i april, med åtte deltakere. Økt 

til 12 deltakere fra 27. mai.  

 

Økonomi – status pr. 1. mai 

 Svikt i inntekter ga et underskudd på ca. – 1,25 mill. sammenlignet med budsjett. Svikten er 

hovedsakelig pga lavere aktivitet i poliklinikk enn planlagt, ca. halvparten er coronarelatert. 

 

Sykefravær – status pr. 1. mai 

 Totalt fravær 12,1 %   -3,2 % høyere enn i 2020 

 Langtidsfravær 10 %   -2,7 % høyere enn i 2020 

 Korttidsfravær 1 %   -0,2 % høyere enn i 2020 

 Egenmeldinger 1,1 %  -0,4 % høyere enn i 2020 

 

Andre forhold 

 Ny visjon for sykehuset: Ledende innen revmatologi og spesialisert rehabilitering 

 To publikasjoner (JAMA) innen klinisk forskning ledet fra Diakonhjemmet sykehus 

m/deltakelse av overleger på Revmatismesykehuset 

Artic Rewind (Spada) 

Stabil behandling med immundempende legemidler ga færre oppbluss av sykdom enn ved 

nedtrapping Resultatene gir ny kunnskap om hvordan leddgikt skal behandles. 160 pas. fra 10 

avd. deltok. 

Nor Drum (Kveine Strand) 

Skreddersydd behandling viser seg å ikke gi bedre effekt i behandlingen av pasienter med 

kroniske betennelsessykdommer i ledd, tarm og hud som starter med den biologiske medisinen 

infliximab. 450 pas. fra 21 avd. deltok 

 Til høsten starter en arbeidsmiljøprosess i samarbeid med bedriftshelsetjenesten. Den vil pågå 

fram til juni 2022 med månedlige større og mindre samlinger. 

 

16/21 Tema-  forskning og brukermedvirkning 

 

 Pågående forskning ved 

Revmatismesykehuset v/Ph.d. 

stipendiat Thao Nguyen 

 Brukererfaringer  

- innledning v/leder 

- erfaringsdeling v/medlemmer 

  



 

Nguyen orienterte om sitt forskningsarbeid, finansiert av Norske Kvinners Sanitetsforening, som 

avsluttes i april 2022. Forskningen utgår fra Psaraprosjektet og Ingrid Hokstad, Sykehuset Innlandet 

HF, forsker også på det samme materialet med en annen vinkling. Det undersøkes effekt av behandling 

på hjerte-karsystemet til pasienter med ankyloserende spondylitt, psoriasisartritt og revmatoid artritt. 

115 pasienter er med i studien. Det er publisert 10-11 artikler i forbindelse med denne studien siden 

oppstart 2008. Thao har får antatt én artikkel og artikkel nummer to og tre er underveis. Artikkel tre er 

et samarbeid med forskere på Ullevål hvor også prøvene ble analysert i mai i år. Tidligere forskning har 

vist at det er en sammenheng mellom sykdom og skader på hjerte-karsystemet, men det forskes fortsatt 

på å finne biomarkørene slik at de riktige blodprøvene kan tas og forebyggende behandling starte. 

Sykehusets biobank brukes i forskningen, denne er godkjent fram til 2030. Materialet er høstet både før 

og etter pasientene startet med metotreksat eller biologisk behandling. Brukerrepresentant i studien er 

Jon Hagfors. 

 

Det ble også orientert om pågående inklusjon av pasienter til Petspa –studien. For å kunne ha en 

stipendiat ved sykehuset i denne studien må det søkes ekstern finansiering. 

Sykehuset skal ansatte ny forskningsrådgiver i 40 % st. som starter sitt arbeid etter sommerferien. Det 

må oppnevnes ny brukerrepresentant til forsknings- og innovasjonsutvalget som skal ledes av denne. 

 

Brukermedvirkning i helseforskning i spesialisthelsetjenesten følger veileder (2018) som gjelder alle 

helseregioner. Dokumentet ble delt ut, det samme ble «Retningslinjer og tiltak» (2015).  

To av brukerutvalgets medlemmer har gått kurset Brukermedvirkning i forskning. Kurset kan nå tas 

digitalt. 

 

Rossvær orienterte om arbeidet med boka «Vi er medforskere!» hvor to med nedsatt funksjonsevne 

forteller henne om sin medvirkning i forskning. 

 Eventuelt   

 Møteplan for høsten revideres etter styremøte 16.06.21. 

 Jorun takket for samarbeidet, slutter til ferien, og ønsket brukerutvalget lykke til videre med et 

viktig arbeid. Admin. dir. overtar som sekretær. 

GOD SOMMER ! 

 

Jorun Ødegård Bjerke 

Avdelingssjef/sekretær 


